
 
Kouluverkkotyöryhmän kokoonpano ja tehtävät 
 
Kaupunginhallitus 06.05.2024 § 117    
808/00.01.00.00/2022    
 

Kaupunginhallitus perusti kouluverkkotyöryhmän kokouksessaan 
13.6.2022 § 184. Työryhmän alkuperäiseen kokoonpanoon valittiin  
kaupunginhallituksen pj., sivistyslautakunnan pj., sivistysjohtaja ja kolme 
valtuutettua.  Valittu kouluverkkotyöryhmä sai työnsä päätökseen 
loppuvuodesta 2023. Valtuusto päätti kuitenkin kokouksessaan 19.2.2024 
§ 9, että yläkoulujen osalta selvitetään vielä eri vaihtoehtoja ja niiden 
kustannuksia. Näin ollen kouluverkkotyöryhmän työtä pitää jatkaa 
yläkoulujen ja lukion osalta. Samalla työryhmän kokoonpano pitää 
päivittää. Tärkeää on, että työryhmään valitut jäsenet eivät ole esteellisiä 
asian valmistelussa. 
 
Valmistelu ja lisätiedot: 
sivistysjohtaja Juhani Tolonen 
juhani.tolonen(at)taidekaupunki.fi, p. 050 5168 854 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Anne Heusala 
 

Päätösesitys Kaupunginhallitus päättää 
 
1. valita kouluverkkotyöryhmään kaupunginhallituksen pj:n, 
sivistyslautakunnan pj:n, sivistysjohtajan, erityisopettaja koordinaattorin ja 
kolme valtuutettua 
 
2. antaa kouluverkkotyöryhmälle tehtäväksi selvittää yläkoulujen osalta 
vielä eri vaihtoehtoja ja niiden kustannuksia. 

 
Käsittely kokouksessa Keskustelun kuluessa Sari Päivärinta esitti Esko Hakasen kannattamana, 

että  kouluverkkotyöryhmään valitaan kolmen sijasta neljä valtuutettua. 
Puheenjohtaja tiedusteli kaupunginhallitukselta, voidaanko Sari 
Päivärinnan tekemä esitys hyväksyä yksimielisesti. Koska vastustavia 
puheenvuoroja ei tullut, puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen  
päättäneen yksimielisesti, että kouluverkkotyöryhmään valitaan neljä 
valtuutettua. 

 
Päätös Kaupunginhallitus päätti 

 
1. valita kouluverkkotyöryhmään kaupunginhallituksen pj:n, 
sivistyslautakunnan pj:n, sivistysjohtajan, erityisopettaja-koordinaattorin, 
Timo Rauhalammin, Lasse Anttilan, Teemu Happosen ja Auli Välimäen. 
Erityisopettaja-koordinaattori toimii kouluverkkotyöryhmän sihteerinä 
 
2. antaa kouluverkkotyöryhmälle tehtäväksi selvittää yläkoulujen osalta 
vielä eri vaihtoehtoja ja niiden kustannuksia. 

 


